
   P r o t o k ó ł  Nr XIII/2016 

  z sesji Rady Gminy Biszcza odbytej dnia 

  22 marca 2016 roku w sali posiedzeń 

  Urzędu Gminy. 

 

 Sesja rozpoczęła się o godz. 9.00. Zakończyła o godz. 11.00. 

Obradom przewodniczyła Pani Genowefa Górna – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych w obradach uczestniczyło 14 radnych. 

 

 Radni obecni na sesji: 

 

1. Blicharz Piotr 

2. Bulicz Marzena 

3. Górna Genowefa 

4. Kiszka Ewa 

5. Kmieć Tadeusz 

6. Kożuszek Tadeusz 

7. Kowal Andrzej 

8. Łebko Edward 

9. Małek Angelika 

10. Mękal Józef 

11. Myszak Krzysztof 

12. Pisarczyk Adam 

13. Pych Marzena 

14. Szabat Piotr 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 

 

1. Kita Grażyna 

 

Ponadto udział w sesji wzięli: 

 

- Pyczko Zbigniew – Wójt Gminy 

- Cichorz Bernadeta – Z-ca Wójta 

- Jednac Ewa – Skarbnik Gminy 
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- Kierownicy jednostek gospodarczych z terenu gminy 

- Dyrektorzy szkół 

- Prezesi Stowarzyszeń 

- Sołtysi – Przewodniczący Rad Sołeckich 

- Pracownicy Urzędu Gminy 

- Przedstawiciele prasy lokalnej 

 

 Porządek obrad XIII sesji przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał Rady i pracy między sesjami. 

6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 

7. Sprawozdanie z działalności GOKSiR za 2015 rok. 

8. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi na 2016 rok. 

9. Uchwała w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

10. Udzielenie pomocy finansowej Miastu Zamość – Schronisko dla zwierząt. 

11. Zmiany w budżecie gminy na 2016 rok. 

12. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

13. Przyjęcie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Biszcza na lata 2016 –2023. 

14. Opinia Rady w sprawie wznowienia granic drogi gminnej Nr 1029. 

15. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie sesji. 

 

Do pkt. 1.  

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Obrady XIII sesji Rady Gminy Biszcza otworzyła i prowadziła Pani 

Genowefa Górna – Przewodniczący Rady Gminy, która na podstawie listy 

obecności stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14  
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radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

    Do pkt. 2.  

 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Porządek obrad XIII sesji przesłany radnym na piśmie został dodatkowo 

rozszerzony na wniosek Wójta o punkt „Przyjęcie aktualizacji Strategii Rozwoju 

Gminy Biszcza na lata 2016 – 2023” i umieszczony w porządku obrad jako  

punkt 13. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz 

z rozszerzeniem. 

 

    Do pkt. 3. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

 Protokół z poprzedniej sesji wyłożony przed obradami do wglądu, jak 

również wcześniej w biurze Rady został przyjęty jednogłośnie bez uwag i 

odczytywania. 

 

    Do pkt. 4. 

 

Interpelacje i zapytania. 

 

 Interpelacje i zapytania zgłosili radni: 

 

Kiszka Ewa – rzeka Łazobna biegnąca przez Biszczę wymaga regulacji, czy jest 

planowana taka regulacja w tym roku. 

- Brak oświetlenia ulicznego koło Zwolaka, czy będzie tam zamontowana lampa. 
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Pisarczyk Adam – przy drodze powiatowej przez Bukowinę trwa wycinka drzew, 

ale tylko do skrzyżowania, na odcinku drogi do Jastrzębca również jest taka 

potrzeba usunięcie drzew i zakrzaczeń. 

- Na drodze gminnej w Bukowinie II, gdzie droga została wyłożona płytami, 

zostały porujnowane te płyty, należy to naprawić. 

- Jak przebiegają przygotowania w gminie do programu 500 plus. 

- Koło Ośrodka Zdrowia jest chodnik i wszystkie samochody parkują na tym 

chodniku, chyba przeznaczenie tego chodnika jest inne. 

 

Górna Genowefa – brak oświetlenia ulicznego koło Czekirdy i Marczaka 

Krystiana, czy jest możliwość zamontowania tam lamp. 

- Marczak Zbysław zgłosił do mnie wniosek odnośnie zakupu działki 

naprzeciwko Kubaja na utworzenie punktu skupu, czy prawnie jest to możliwe. 

- Pytał mnie Komanowski dlaczego gmina nie zgłasza remontu drogi do Potoka. 

- Droga gminna za Cmentarzem Prawosławnym i na Górce w Biszczy II ulega 

zniszczeniu , gdyż parkują na nich tiry, czy nie można tego ukrócić. 

 

Szabat Piotr – po uruchomieniu kotłowni gazowych w Ośrodku Zdrowia i Szkole 

w Goździe Lipińskim wskazane jest ocieplenie budynków ze względu na straty 

ciepła, czy gmina planuje w najbliższym czasie ocieplenie tych budynków. 

 

    Do pkt. 5. 

 

Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał Rady i pracy między sesjami. 

 

 Wójt Gminy zabierając głos przedstawił następujące informacje: 

 

- Przygotowujemy wniosek o dofinansowanie drogi dojazdowej i chodnika do 

zbiornika wodnego od strony południowej. 

- Na łącznik drogi pomiędzy Warszawskim a Wolą Kulońską jest opracowywana 

dokumentacja.  

- Jesteśmy cały czas w kontakcie z Ministerstwem Ochrony Środowiska w celu 

pozyskania środków na odwiert w poszukiwaniu wód na cele  uzdrowiskowe. 

- Możemy się ubiegać o nadanie gminy statusu gminy uzdrowiskowej. 
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- W Biłgoraju odbyło się spotkanie z Dyrektorem Lasów Państwowych w celu 

finansowania budowy dróg leśnych w poszczególnych gminach. 

- Otrzymaliśmy wnioski od firmy planującej budowę fermy wiatrowej i 

elektrowni wodnej na Tanwi w celu zgłoszenia zmian do planu przestrzennego 

gminy. 

- W dniu jutrzejszym o godz. 17 w szkole w Biszczy odbędzie się spotkanie z 

projektantem odnośnie wolatiki. 

 

Pisarczyk Adam – czy będą w tym roku jakieś środki z FOGRU na budowę dróg 

gminnych. 

 

Wójt Gminy – będziemy składać wniosek, kolejny już raz i mam nadzieję, że tym 

razem otrzymamy wsparcie finansowe. 

 

 Na tym Wójt Gminy zakończył przedstawianie informacji. 

 

    Do pkt. 6. 

 

Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie gminy. 

 

 Ocenę stanu bezpieczeństwa na terenie gminy wszyscy radni otrzymali na 

piśmie, niemniej jednak głos w tym temacie zabrała Pani Kierownik Posterunku 

Policji w Potoku Górnym. /ocena stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Mularczyk Elżbieta – przedstawił dane statystyczne stanu bezpieczeństwa na 

terenie gminy za 2015 rok oceniając, że wszystkie wskaźniki są bardzo dobre. 

Ponadto poinformowała, że za największy sukces uważa likwidację zagrożenia 

jakie stwarzały świnie biegające samopas po całej okolicy w Bukowinie. 

 

Kożuszek Longina -  świnie są nadal w tym gospodarstwie jak również inne 

zwierzęta ale na razie pod zamknięciem, jak będzie dalej czas pokaże. 

 

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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Na tym zakończono omawianie spraw związanych ze stanem bezpieczeństwa 

na terenie gminy.  

 

    Do pkt. 7. 

 

Sprawozdanie z działalności GOKSiR za 2015 rok. 

 

 Sprawozdanie wszyscy radni otrzymali na piśmie z odpowiednim 

wyprzedzeniem przed sesją. /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Cichórz Piotr – Dyrektor GOKSiR  - zabierając głos jeszcze bardzie dokładnie 

omówił wszystkie zadania jakimi zajmuje się Ośrodek Kultury i jakie imprezy 

były organizowane. 

 

Łebko Edward – ze sprawozdania nic nie wynika, żeby któryś z pracowników za 

ciężką pracę nad zbiornikiem został wyróżniony lub nagrodzony. 

 

Cichórz Piotr – wszyscy pracownicy GOKSiR są wynagradzani za swoją pracę, 

według umowy o pracę. 

 

 Na tym zakończono omawianie sprawozdania GOKSiR za 2015 rok. 

 

    Do pkt. 8. 

 

Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawił Wójt Gminy. 

 

Górna Genowefa – nie starczy z tego programu środków dla każdego chętnego 

na sterylizację kotów i psów. 

 

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi na 2016 rok. /uchwała stanowi 

załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 9. 

 

Uchwała w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawiła Pani Ewa Jednac – 

Skarbnik Gminy. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego. /uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 10. 

 

Udzielenie pomocy finansowej Miastu Zamość – Schronisko dla zwierząt. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawił Wójt Gminy. 

 

Żadnych uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

pomocy finansowej Miastu Zamość – Schronisko dla zwierząt. /uchwała stanowi 

załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 11. 

 

Zmiany w budżecie gminy na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawiła Pani Ewa Jednac – 

Skarbnik Gminy. 
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Ponadto Pani Skarbnik poinformowała Radę o zmianie formy dofinansowania 

stowarzyszeń dofinansowywanych z funduszu sołeckiego z wydatków bieżących 

na dotację. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono.  

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2016 rok. /uchwała stanowi załącznik do 

protokołu/ 

 

    Do pkt. 12. 

 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

      

Projekt uchwały i wyjaśnienia ponownie przedstawiła Pani Ewa Jednac – 

Skarbnik Gminy. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. /uchwała stanowi załącznik do 

protokołu/ 

 

    Do pkt. 13. 

 

Przyjęcie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Biszcza na 2016 – 2023. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawił Adam Bil. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Biszcza na lata 2016 – 2023. /uchwała 

stanowi załącznik do protokołu/ 
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    Do pkt. 14.  

 

Opinia Rady w sprawie wznowienia granicy drogi gminnej Nr 1029. 

 

Skotnicki Tadeusz – Geodeta Gminny – wniosek odnośnie drogi gminnej Nr 

1029 jest już nie aktualny, gdyż doszliśmy do porozumienia z zainteresowanymi 

stronami. 

Są jednak jeszcze inne sprawy do zaopiniowania przez Radę Gminy: 

 

- Oleksak Tadeusz – Biszcza – kupno działki 0,04 ha przy szosie na przeciwko 

jego posesji na parking – opinia Rady pozytywna 13 za i 1 wstrzymujący się.; 

 

- Oleksak Tadeusz – Biszcza – dotyczy drogi gminnej, kupno działki przez 

Oleksaka i odkupienie gruntu od Łokaja, który jest zajęty na drogę gminną – 

opinia Rady pozytywna jednogłośnie. 

     

- Pych Kamil – Gózd Lipiński - kupno działki gminnej – opinia Rady pozytywna 

jednogłośnie. 

 

- Kurasiewicz Jan – Bukowina – kupno działki przy Kurchanie naprzeciwko jego 

posesji – opinia Rady pozytywna jednogłośnie. 

 

- Firma Sun-Ser Artur Żuraw – Leżajsk – sprzedaż lub użytkowanie wieczyste 

działki wydzierżawionej – opinia Rady pozytywna jednogłośnie – użytkowanie 

wieczyste. 

 

Sprawa Marczaka Zbysława – Biszcza zostanie rozpatrzona po złożeniu wniosku 

przez zainteresowanego na następnej sesji. 

 

Na tym zakończono rozpatrywanie wniosków przez zainteresowane osoby. 

 

     Do pkt. 15. 

 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 
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Wójt Gminy zabierając głos udzielił następujących odpowiedzi na zgłoszone w 

punkcie 4 porządku obrad interpelacje i zapytania: 

 

- Regulacja rzeki Łazobna – na dzień dzisiejszy nie mamy informacji jakie plany 

ma opiekun rzeki. 

- Oświetlenie uliczne – jest kilka wniosków od mieszkańców i te sprawy trzeba 

będzie załatwić, będziemy rozmawiać z Zakładem Energetycznym. 

- Zakrzczenia przy drodze powiatowej – część już została wycięta, reszta będzie 

w najbliższym czasie. 

- 500 plus – od 1 kwietnia rusza ten projekt, jest zatrudniona osoba  do 

prowadzenie tego tematu i środki na konto wpłynęły, wszystko idzie zgodnie z 

planem. 

- Budynki Ośrodka Zdrowia i Szkoły w Goździe Lipińskim zostały podłączone do 

gazu i przed najbliższą zimą nie będą ocieplane, dopiero przy termo 

modernizacji wszystkich budynków. 

- Parkowanie na chodniku przy Ośrodku Zdrowia – można ustawić znaki zakazu. 

- Działkę, którą chce kupić Marczak Zbysław – chce to przeznaczyć na skup 

owoców. 

- Droga powiatowa Bukowina – Wólka Biska – wniosek przyjęty, poprawki 

uzupełnione, czekamy na rozpatrzenie. 

- Mega projekt droga powiatowa – nie mamy informacji kiedy i na jakim 

odcinku będzie robiony. 

 

Na tym Wójt Gminy zakończył odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

 

     Do pkt. 16.  

 

Wolne wnioski. 

 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 

Kożuszek Longina – droga gminna w Bukowinie I od Szkoły do Woli Kulońskiej 

jest w bardzo złym stanie, autobus dowożący dzieci nie jeździ, przejazd 

samochodami jest utrudniony, sołectwo nie posiada wystarczających środków z  
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funduszu sołeckiego na jej remont, dlatego zwracam się do Wójta i rady o 

dodatkowe środki na remont tej drogi. 

- Co dalej ze Szkołą w Bukowinie, czy będzie jakiś remont, stan jaki jest tego 

obiektu wszyscy wiedzą. 

 

Wójt Gminy – remont szkoły planujemy przy ogólnej termo modernizacji 

wszystkich obiektów użyteczności publicznej. 

Jeżeli chodzi o drogi to nie wiem co powiedzieć, będziemy się starali pozyskać 

dodatkowe środki ze źródeł zewnętrznych na remont. 

 

Blicharz Piotr – droga za Cmentarzem Prawosławnym w stronę Krzaczka jest w 

fatalnym stanie i remont jest bardzo wskazany. 

 

Krzywiński Krzysztof – droga za Cmentarzem Prawosławnym w kierunku Biszczy 

II jest niszczona przez spływającą wodę z pól, należy to jakoś zabezpieczyć. 

     

Górna Genowefa – mam dużo gruzu do oddania na drogi, może się dogadamy z 

gminną, do zabrania w zamian za koparkę w celu uprzątnięcia. 

 

Fus Andrzej – zabezpieczyć większe środki dla stowarzyszeń na działalność, gdyż 

za to co otrzymujemy nic nie można zrobić. 

 

Na tym zakończono omawianie spraw w wolnych wnioskach. 

 

    Do pkt. 17. 

 

Zakończenie sesji. 

 

 W związku z tym, że porządek obrad dzisiejszej sesji został wyczerpany, 

dziękuję wszystkim za udział w obradach i zamykam sesję. 

 

 

 


